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Samlesak for spørsmål 

Hovedutvalg helse og omsorg 26.10.2022: 

Behandling: 
Omorganisering av psykososialt team, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Vi i Karmøylista har hørt at det psykososiale teamet skal omorganiseres fra å være tverretatlig til 
nå å ligge utelukkende under helse og omsorg. I den forbindelse har vi noen spørsmål: 

Hva er årsaken til omorganiseringen? 
Hvorfor omorganisere så kort tid etter oppstart? 
Hva går omorganiseringen ut på? 

1. Levik Løndalen (KL) stilte følgende spørsmål: 
Vi i Karmøylista har hørt at det psykososiale teamet skal omorganiseres fra å være tverretatlig til nå å 
ligge utelukkende under helse og omsorg. I den forbindelse har vi noen spørsmål: 

Hva er årsaken til omorganiseringen? 
Hvorfor omorganisere så kort tid etter oppstart? 
Hva går omorganiseringen ut på? 
- Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, viste til at hun ikke oppfatter dette som en 
omorganisering, men et tiltak for å tydeliggjøre, samt få klarhet i en del administrative spørsmål. 
Man skal fortsatt jobbe tverretatlig og tverrfaglig. De ansatte ved PPT skal fortsatt være ansatt der, 
men bruke deler av sin stilling inn i teamet.I påvente av konklusjoner i organiseringsdiskusjonene i 
etatene, ble det valgte å legge ansvaret for det tverretatlige arbeidet rundt psykisk helse til Helse og 
omsorgsetaten, framfor at det var delt mellom etatene. 

2. Borg (KL) hadde per e-post bedt om omvisning og status for det nye sykehjemmet i Skudeneshavn i 
et av de neste møtene i hovedutvalget. 

- Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, viste til at det er mulig å få til omvisning enten i 



budsjettmøtet 9. november eller siste møte før jul 23. november. Bygget skal overtas 22. desember, 
og dersom alt går etter planen kan nye beborere flytte inn ila. februar 2023. 

Hovedutvalget v/leder bestemte at de ønsket omvisning i forbindelse med sitt møte 23. november og 
at en gjerne ser at selve møtet også avholdes i Skudeneshavn denne datoen. 
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